
Stauning Skole – Stauning Bhv. 
Fællesbestyrelsen 

 

 
Dagsorden 

 
Bestyrelsesmøde: Tirsdag den 6/11 kl. 18.45 – 21.15  
– Møde med Støtteforeningen fra 18.45 – 19.15 
 

 
Mødeleder: Inge 

Kaffe: Merete 

Afbud: Marianne og Lisbeth. 

 

Støtteforeningen beretter: 
 
Der skal indkøbes en ny bus. Der søges om lån af penge, og der håbes på, at der er  

mulighed for at få et lån uden alt for høje renter. Der er forskellige tiltag igang 
ift. arrangementer, hvor der kan ”tjenes” penge ind til støtteforeningen.  

Vibeke får en mail, som via min institution, skal sendes ud til forældrene og opfordre dem 
til at blive medlemmer af Støtteforeningen, da også børn og forældre i 
Børnehuset nyder godt af støtteforeningens arbejdsindsats. Der opfodres til, 
at der sendes et skriv ind til Sognebladet, hvor der fortælles om vigtigheden 
af, at støtte op i forhold til Støtteforeningens arbejde. Der bringes i spil, at der 
evt. kunne søges fonde, der på den måde kan være med til at finansiere køb 
af en ny bus. 

 
Støtteforeningen brænder for og vil meget gerne arbejde for, at skolen får et nyt og 

opgraderet køkken. 
Der kom ca. 31000 kr. ind ifm. sponsorløbet i uge 41.  
Støtteforeningen har bestilt taletid til skolefesten, så der på den måde er mulighed for, at 

gøre noget reklame for foreningens funktion og vigtighed. 
 
Idebank til at få flere elever på skolen:  
Der forslås, at der evt. kunne være en mulighed for at kommende 0. klasse inviteres på en 

besøgsdag på skolen sådan, at interesserede får et mere bredt og 
tilbundsgående kendskab til skolen og de muligheder, der findes. Kan det evt. 
være en lørdag?  

En international skole/linje? 
Udenlandsk venskabsklasse? 
Skolemad et par gange om ugen – og fællesspisning? 
 

 

1. Tidspunkt 19.15 – 19.20 

        
Godkendelse af dagsorden og mødeplan  
 
 



 
Beslutning:  
Johanne bydes officielt velkommen i bestyrelsen, da hun tager over for Marianne der har 

barselsorlov. 
 
 
 

2. Tidspunkt 19.20 – 19.30 

 
Kort nyt fra  

1. Elevrådet (elevråd). En stor succes med skolefesten. Der var kun ganske få 
elever, der ikke kom. Der er lidt planlægning ift. at finde det rette tidspunkt, 
sådan at alle børn få mest muligt ud af festen.  

2. Børnehaven og SFO (medarbejderrep.) Vi har fokus på at implementere PLC/PLF 
i Børnehuset. Derudover har vi fået en ny dagtilbudslov og den styrkede 
læreplan, som betyder, at vi skal lære os nye måder at reflektere over vores 
pædagogiske praksis på, sådan at alle børn sikres trivsel, læring, udvikling og 
dannelse. 

3. Stauning Skole (medarbejderrep.)  
 
Til orientering: 
 
 
 

3. Tidspunkt 19.30 – 19.50 

        
Bestyrelsesarbejdet fremadrettet (Jakob/Vibeke/Jette)  

- Evaluering af kurset 
- Hvordan synliggør vi bestyrelsen? 

 
Til drøftelse: 
Der er enighed om, at tema aftenen omkring bestyrelsesarbejdet var en god oplevelse. En 

god og udbytterig aften. Det var rart at have mulighed for at gennemføre 
planlagte diskussioner og have tid til det. Man fik gode huske sætninger med 
fra aftenen, b.la:  Husk, at I sidder her som forældre – ikke som professionelle. 
En god sætning, der er vigtig at huske på ift. bestyrelsesarbejdet. 

Der samles op ift. sidste gangs arbejde omkring forventninger til det fremadrettede 
bestyrelsesarbejde. Besvarelserne gennemgås og der samles op på de input, 
der var kommet ifm. sidste gangs spørgeskema. Et spørgsmål der kunne 
være væsentlig var, hvordan bestyrelsen bliver mere synlige for vores 
forældre? Der kom et forslag ind på, at man kunne dele sig op sådan, at der 
ex var en repræsentant, på de forskellige klasser. Dette bringes også i spil ift. 
Børnehuset, sådan at der er en fra bestyrelsen, der er ansvarlig på, at tage 
imod nye forældre og invitere dem ind i Skolens og Børnehusets fællesskab.  

Kan man evt. i endnu højere grad også i bestyrelsen gøre brug af vores facebook side? Et 
forslag om på denne måde at lave en lille fortælling/video der fortæller, at 
bestyrelsen findes, hvad de kan bruges til osv. Iwona skal kobles op på 
Børnehusets facebook side som administrator sådan, at hun kan ligge små 
beskeder ind, der skal skabe interesse og opmærksomhed for bestyrelsens 
arbejde. 



Bestyrelsen deltager på forældremøder sådan, at man også der kan præsentere sig og 
skabe synlighed. Dette sættes på som et fast punkt på dagsorden ved 
forældremøderne fremadrettet. Jette laver et lille kort skriv til intra og min 
institution og også på facebook. Evt. en lille introduktionsvideo på facebook. 
Til næste gang overvejes der, hvad man vil fortælle ifm. det, at man indgår i 
fællesbestyrelsen. Fra Børnehusets side ønskes en visuel oversigt over 
medlemmer i fællesbestyrelsen sådan, at forældrene ved, hvem der kan 
kontaktes ved behov herfor. 

 

4. Tidspunkt 19.50 – 19.55 

        
Skolefesten – (Jakob) 
 
Til orientering/drøftelse: 
Tidligere har der været en lang liste af opgaver til bestyrelsen ifm. skolefesten. Dette er 

ikke aktuelt mere, derfor opfordres de, der har børn på skolen og som deltager 
i festen, til at hjælpe til. Det handler om hjælp til servering og oprydning. 
Skolefesten er forlænget ½ time og starter nu kl. 17.30. 

 

5. Tidspunkt 19.55 – 20.00 

        
Modtagelse af nye elever (Jakob) – Se bilag 
 
Til revidering: 
Der kunne med fordel i dette princip tilføjes, at der også i Børnehuset er en særlig 

ansvarlig fra fællesbestyrelsen ift. at tage imod nye forældre. Jakob retter til, 
så princippet er klar til endelig godkendelse på næste bestyrelsesmøde i 
december.  

 
 
 

6. Tidspunkt 20.00 – 20.20 

        
Budgetopfølgning – Se bilag 
 
Til orientering:  
Jakob gennemgår budgettet for Børnehus og Skole. 
Der er enighed om, at bestyrelsen ønsker at afmelde papirudgaven af Skole og Forældre. 
 
 
 

7. Tidspunkt 20.20 – 20.25 

        
Ferieplan (Vibeke) – Se bilag 
 
Til drøftelse/beslutning: 
Ferieplanen 2019/2020 godkendes og ligges på min institution og på intra. Der er ønske 

om, at sommerferieugerne oprettes som enkeltuger, hvilket besluttes ændret 
fremadrettet. 

 
 



 

8. Tidspunkt 20.25 – 20.35 

        
Kommunikation fra børnehuset (Vibeke) 
 
Til orientering/drøftelse: 
 
Vibeke orienterer om de samtaler, som man kan forvente i Børnehuset. Vuggestue – 

Børnehave og SFO. Der kommer ønske om, at man ved opstart får udleveret 
en lille folder omkring hvilke samtaler, der ligger hvornår. Vibeke laver denne 
folder, som fremadrettet udleveres ved opstart i Børnehuset. 

 
 
 

9. Tidspunkt 20.35 – 20.50 

        
Antimobbestrategi (Jakob) – Se bilag 
 
Til revidering:  
 
Udskydes til næste gang 
 
 
 

10. Tidspunkt 20.50 – 21.00 

        
Fremtid 

• Nyt fra Støtteforeningen/Fællesudvalget (X, Jakob) Fordeling af møder 
• Børn fra Skjern – Buskørsel mm. 
• Diverse –  

 
Til orientering/drøftelse: 
 
 

11. Tidspunkt 21.00 – 21.10 

 
Meddelelser fra: 
 
• Formanden: Kan anti mobbe strategien næste gang kombineres med drøftelser 

om elevinddragelse og ressourceskole? 
 
• Forældrevalgte:  
 
• Pædagogiske råd: 
 
• Ledelsen:  Børnehus: Vi får en virksomhedspraktikant i SFO fra mandag den 

12.11.18-11.2.19.  
Uge 20 bliver en fast ”Venskabsuge” i Børnehuset a la Sundhedsugen.  
Vi er fortsat i gang med at indrette spændende læringsmiljøer. Der indrettes 
en lille udegruppe på Børnehavens legeplads. Vi har netop lavet en ny 



opdeling af børnegrupper i Børnehaven. De 2 grupper hedder nu spilopper og 
spirer.  

 
Musik forløb i SFO og vuggestue, børnehave i gang. 
Børnehave og vuggestue skal i gang med Projekt Sangglad, så vi efter 2 år 
bliver certificeret til Sangglad institution.  

 
• Skole : Der er flere folk i jobtræning, og det giver anledning til forbedringer især i 

Børnehuset. Ingen nye praktikanter efter jul. Musikskolen er også på skolen i 
6. klasse og laver spændende forløb/undervisning. 

 
Til orientering: 
 
 
 

12. Tidspunkt 21.10 – 21.15 

 
Eventuelt 
 
Til orientering:   
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Jette, Vibeke og Jakob 


